



**PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE ORDINAIRE DU CONSEIL MUNICIPAL DE LA VILLE DE BARKMERE TENUE LE 8 MARS 2025 À 10H00, À LAQUELLE ASSISTAIENT :**

Le maire / The Mayor :  
Les conseillers / Councillors  
  
Formant quorum / Forming the quorum

Étaient absents/Absents  
Les conseillers / Councillors

Également présent / Also in attendance:

**OUVERTURE DE LA SÉANCE**

Le maire déclare la séance ouverte à 10h00.

À moins d'indication à l'effet contraire dans le présent procès-verbal, le maire se prévaut toujours de son privilège prévu à l'article 328 de *la Loi sur les Cités et Villes (RLRQ, chapitre C-19)* en s'abstenant de voter.

**1. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR**

**2025-015**

Il est proposé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd, appuyé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick et résolu à l'unanimité des membres présents :

**D'ADOPTER** l'ordre du jour tel que déposé, soit:

- 1. Adoption de l'ordre du jour**
- 2. Adoption des procès-verbaux**
  - 2.1 Séance ordinaire du 8 février 2025
- 3. Affaires courantes**
  - 3.1 Annonces
  - 3.2 Correspondances
    - 3.2.1 Lettre de la ministre des Affaires municipales
    - 3.2.2 Lettre du ministre de L'Environnement, de la lutte contre les changements climatiques, de la Faune et des Parcs
  - 3.3 Suivi de la dernière séance
  - 3.4 Période de question (30 minutes)
- 4. Finances et Administration**
  - 4.1 Ratification du journal des déboursés et autorisation des comptes à payer
  - 4.2 Règlement 289 concernant les démolitions – Avis de motion et présentation
  - 4.3 Mandat Me Denis Dubé – Demande de démolition de bâtiment accessoire
  - 4.4 Autorisation – Avis d'assujettissement au droit de préemption contre les lots submergés 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972, 6 353 973
  - 4.5 Acquisition du lot 6 650 779 – Site des conteneurs secteur Duncan
- 5. Environnement**
- 6. Urbanisme**
  - 6.1 Dépôt du rapport du directeur général
- 7. Infrastructures et services**
  - 7.1 Tarif des quais pour 2025
- 8. Loisirs et Culture**

**MINUTES OF THE ORDINARY MEETING OF THE MUNICIPAL COUNCIL OF THE TOWN OF BARKMERE HELD ON MARCH 8<sup>TH</sup> 2025 AT 10:00 A.M. AT WHICH WERE PRESENT:**

Luc Trépanier  
Marc Frédette  
Jake Michael Chadwick  
Stephen Lloyd

Kimberley Lamoureux  
Marie-Hélène Lemarbre  
Kenneth Mann

Annie Larocque, secrétaire-trésorière adjointe / Assistant Secretary-Treasurer.  
Martin Paul Gélinas, directeur général / Director General.

**OPENING OF THE SITTING**

The mayor calls the sitting to order: it is 10 a.m.

Unless otherwise indicated in these minutes, the mayor always avails himself of his privilege provided for in section 328 of the *Cities and Towns Act (CQLR, chapter C-19)* by abstaining from voting.

**1. APPROVAL OF THE AGENDA**

**2025-015**

It is proposed by Councillor Stephen Lloyd, seconded by Councillor Jake Michael Chadwick, and it is adopted unanimously by the council members present:

**THAT** the agenda be adopted as proposed, namely:

- 1. Approval of the agenda**
- 2. Adoption of the minutes**
  - 2.1 Regular meeting held on February 8<sup>th</sup>, 2025
- 3. Current business**
  - 3.1 Announcements
  - 3.2 Correspondence
    - 3.2.1 Letter from the Minister of Municipal Affairs
    - 3.2.2 Letter from the Minister of the Environment, Climate Change, Wildlife and Parks
  - 3.3 Follow-up from last meeting
  - 3.4 Question period (30 minutes)
- 4. Finance and Administration**
  - 4.1 Ratification of disbursement journal and authorization of accounts payable
  - 4.2 By-law 289 concerning demolition – Notice of motion and presentation
  - 4.3 Mandate to Attorney Denis Dubé – Request for demolition of accessory building
  - 4.4 Notice of subjecting to the right of pre-emption against submerged lots 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972, and 6 353 973
  - 4.5 Acquisition of lot 6 650 779 – Container site Duncan sector
- 5. Environment**
- 6. Urban Planning**
  - 6.1 Tabling General Director's report
- 7. Infrastructure and Services**
  - 7.1 2025 wharf rates
- 8. Leisure and Culture**

- 9. Affaires légales
- 10. M.R.C. et affaires régionales
- 10.1 Dernier conseil des maires
- 11. Levée de la séance

**ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ**

**2.1 ADOPTION DU PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE ORDINAIRE DU 8 FÉVRIER 2025**

**2025-016**

**PRENANT ACTE QU'**une copie du procès-verbal de la séance ordinaire tenue le 8 février 2025 a été remise à chaque membre du conseil municipal au moins une journée avant la tenue de la présente séance, conformément aux dispositions de l'article 333 de la *Loi sur les cités et villes, RLRQ c. C-19*, le secrétaire-trésorier est dispensé d'en faire la lecture;

**EN CONSÉQUENCE**, il est proposé par monsieur le conseiller Marc Frédette, et appuyé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick :

**QUE** le procès-verbal de la séance ordinaire du conseil municipal tenue le 8 février 2025 soit approuvé tel que déposé par le secrétaire-trésorier.

**ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ**

**3. AFFAIRES COURANTES**

**3.1 ANNONCES**

Le maire souhaite la bienvenue aux personnes présentes et transmet quelques informations d'intérêt public. Ces informations seront transmises via les Échos de Barkmere.

**3.2 CORRESPONDANCES**

Le directeur général mentionne avoir reçu deux correspondances transmises par courriel pour le mois de février 2025.

**3.2.1. Lettre de la ministre des Affaires municipales**

**3.2.2 Lettre du ministre de l'Environnement, de la lutte contre les changements climatiques, de la Faune et des Parcs**

**3.3 SUIVI DE LA DERNIÈRE SÉANCE**

**CONSIDÉRANT** le travail effectué par Stuart Jack et son équipe, au sujet du projet de création de sentiers sauvages sur la Presqu'île;

Il est proposé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick, et appuyé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd;

**QUE** le conseil transmette sa reconnaissance et remerciements à M. Stuart Jack et son équipe pour leur travail effectué à cette occasion.

**3.4 PÉRIODE DE QUESTIONS (30 minutes)**

Une période de questions est ouverte à 10h11. Considérant qu'aucune question, n'a été adressée, la période de question est close.

**4. FINANCES ET ADMINISTRATION**

**4.1 RATIFICATION DU JOURNAL DES DÉBOURSÉS ET AUTORISATION DES COMPTES À PAYER**

**2025-017**

- 9. Legal Business
- 10. R.C.M and Regional Business
- 10.1 Latest Mayors' Council
- 11. Meeting adjournment

**CARRIED UNANIMOUSLY**

**2.1 ADOPTION OF THE MINUTES OF THE REGULAR SITTING HELD ON FEBRUARY 8<sup>TH</sup> 2025**

**2025-016**

**CONSIDERING THAT** a copy of the Minutes of the regular meeting held on February 8<sup>th</sup> 2025, was given to each member of the Town Council before the day of this sitting, thus conforming to Article 333 of the *Cities and Towns Act RLRQ c. C-19*, the secretary-treasurer is exempt from reading;

**THEREFORE**, it is proposed by Councillor Marc Frédette, and seconded by Councillor Jake Michael Chadwick:

**THAT** the minutes of the regular meeting of council held February 8<sup>th</sup>, 2025, be confirmed as deposited by the secretary-treasurer.

**CARRIED UNANIMOUSLY**

**3. CURRENT BUSINESS**

**3.1 ANNOUNCEMENTS**

The mayor welcomes those present and delivers information of public interest. This information will be available in the monthly Barkmere echo.

**3.2 CORRESPONDENCE**

The Director General reports having received two correspondences transmitted by e-mail for the month of February 2025.

**3.2.1 Letter from the Minister of Municipal Affairs**

**3.2.2 Letter from the Minister of the Environment, Climate Change, Wildlife and Park**

**3.3 FOLLOW-UP FROM LAST MEETING**

**CONSIDERING** the work done by Stuart Jack and his team regarding the project for the creation of trails on the Peninsula;

It is proposed by Councillor Jake Michael Chadwick, and seconded by Councillor Stephen Lloyd;

**THAT** the council express its recognition and thanks to Mr. Stuart Jack and his team for their work on this project.

**3.4 QUESTION PERIOD (30 minutes)**

The question period was opened at 10:15 AM. As no questions were raised, the question period is now closed.

**4. FINANCE AND ADMINISTRATION**

**4.1 RATIFICATION OF DISBURSEMENTS JOURNAL AND AUTHORIZATION OF ACCOUNTS PAYABLE**

**2025-017**

Il est proposé par monsieur le conseiller Marc Frédette, appuyé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick et résolu unanimement :

**DE RATIFIER** le journal des décaissements pour la période du 5 février 2025 au 4 mars 2025, tel que soumis par le directeur général et secrétaire-trésorier pour les paiements 2652, 6653 et 2664 à 2685 à la banque, pour un total de \$72 468,53.

**ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ**

**4.2 REGLEMENT 289 CONCERNANT LES DÉMOLITIONS – AVIS DE MOTION ET PRÉSENTATION**

Conformément aux dispositions de l'article 356 de la Loi sur les Cités et Villes, l'avis de motion est donné par monsieur le conseiller Stephen Lloyd qu'à une séance ultérieure du conseil il sera procédé à l'adoption du règlement 289 relatif à la démolition d'immeubles.

Le maire dépose le projet de règlement.

Une copie du projet est disponible lors de la présente séance pour consultation par les citoyens.

**4.3 MANDAT ME DENIS DUBÉ – DEMANDE DE DÉMOLITION DE BÂTIMENT ACCESSOIRE**

**2025-018**

**ATENDU QUE** la valeur du bâtiment accessoire (ayant autrefois servi de remise et de cabine pour dormir) érigé au 1521, Lac-des-Écorces, sur le lot connu comme étant le lot 5 865 104 du Cadastre du Québec a perdu plus de 50% de sa valeur ;

**ATTENDU QUE** des constats d'infraction ont été émis contre les propriétaires leur demandant de cesser tout travaux de rénovation quels qu'ils soient et de procéder à la démolition de ce qui reste du bâtiment;

**ATTENDU QUE** malgré l'avis de cesser les travaux émis par l'inspectrice, les propriétaires ont poursuivi les travaux;

**ATTENDU QUE** malgré les tentatives de trouver une solution pour mettre fin au dossier, les propriétaires refusent de démolir le bâtiment problématique et qu'une remise en état naturel des lieux s'avère nécessaire;

Il est dûment proposé par monsieur Jake Michael Chadwick appuyé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd et unanimement résolu :

**QUE** le conseil municipal mandate Me Denis Dubé, avocat pour entamer toutes les procédures judiciaires requises, notamment toutes demandes en vertu de l'article 227 de la Loi sur l'aménagement et l'urbanisme (RLRQ, c. A-19.1), afin d'obtenir l'ordre de démolition de ce qui reste du bâtiment accessoire, incluant tous les travaux réalisés en contravention de l'ordre de l'inspectrice, ayant servi de remise pendant plusieurs années et, auparavant de cabine pour dormir, sur l'immeuble situé au 1521, Lac des Écorces, connu comme étant le lot 5 865 104 du cadastre du Québec, et, finalement, que les lieux soient remis en l'état naturel.

**4.4 AUTORISATION – AVIS D'ASSUJETISSEMENT AU DROIT DE PRÉEMPTION CONTRE LES LOTS SUBMERGÉS 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 et 6 353 973.**

**2025-019**

It is proposed by Councillor Marc Frédette, seconded by Councillor Jake Michael Chadwick and resolved unanimously:

**TO RATIFY** the disbursement journal for the period from February 5<sup>th</sup>, 2025, to March 4<sup>th</sup> 2025, as submitted by the Director General and Secretary-Treasurer, for the payments 2652, 2653 and 2664 to 2685 for a total of \$72 468,53.

**CARRIED UNANIMOUSLY**

**4.2 BY-LAW 289 CONCERNING DEMOLITIONS - NOTICE OF MOTION AND PRESENTATION**

Pursuant to section 356 of the Act cited and cities, notice of motion is given by Councillor Stephen Lloyd that at a subsequent council meeting there will be adoption of bylaw 289 concerning demolition of buildings.

The Mayor submits a copy of the draft by-law.

The draft is available at this meeting for consultation by citizens.

**4.3 MANDATE TO ATTORNEY DENIS DUBÉ – REQUEST FOR DEMOLITION OF ACCESSORY BUILDING**

**2025-018**

**WHEREAS** the value of the accessory building (formerly used as a shed and sleeping cabin) erected at 1521 Lac-des-Écorces, on the lot known as lot 5 865 104 of the Cadastre of Quebec, has lost more than 50% of its value;

**WHEREAS** statements of offence were issued against the owners requesting that they cease any renovation work whatsoever and proceed with the demolition of what remains of the building;

**WHEREAS** despite the notice to cease work issued by the inspector, the owners continued the work;

**WHEREAS** despite attempts to find a solution to put an end to the file, the owners refuse to demolish the problematic building and a natural restoration of the site is necessary;

It is duly proposed by monsieur seconded by Councillor Jake Michael Chadwick, seconded by Councillor Stephen Lloyd and unanimously resolved :

**THAT** the Municipal Council mandate Denis Dubé, attorney-at-law, to initiate all required legal proceedings, including all requests under section 227 of the Act respecting land use planning and development (RLRQ, c. A-19. 1), in order to obtain a demolition order for what remains of the accessory building, including all work carried out in contravention of the inspector's order, having served as a shed for several years and, previously, as a sleeping cabin, on the property located at 1521 Lac des Écorces, known as Lot 5 865 104 of the Quebec cadastre, and, finally, that the premises be returned to their natural state.

**4.4 AUTHORIZATION - NOTICE OF ASSUJECTION TO THE RIGHT OF PREEMPTION AGAINST SUBMERGED LOTS 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 and 6 353 973.**

**2025-019**

**CONSIDÉRANT QUE** le 10 août 2024, le conseil municipal de la ville de Barkmere a adopté le Règlement 281 concernant le droit de préemption visant à identifier le territoire assujéti et les fins municipales pour lesquelles des immeubles peuvent être acquis;

**CONSIDÉRANT QUE** l'exercice du droit de préemption s'exerce par la publication d'un avis d'assujettissement publié au registre foncier du Québec;

**CONSIDÉRANT QU'une** grande partie des quais municipaux sont aménagés au-dessus du lot 5 866 450 visé par la présente résolution;

**CONSIDÉRANT QUE** la Ville souhaite protéger les lots 5 866 427, 6 353 972 et 6 353 973 afin d'en faire une réserve foncière et espace naturel;

**CONSIDÉRANT QUE**, par la présente résolution, le conseil souhaite assujettir au droit de préemption les lots submergés suivants : Les lots connus et désignés comme étant les lots 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 et 6 353 973, cadastre du Québec, circonscription foncière d'Argenteuil.

**ATTENDU QUE** le droit de préemption est un des outils facilitant l'acquisition d'immeubles à des fins municipales;

Il est dûment proposé par monsieur le conseiller Marc Frédette, appuyé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd et unanimement résolu :

**QUE** le conseil municipal autorise l'inscription, au registre foncier du Québec, d'un avis d'assujettissement, d'une période de dix ans, à l'égard des lots 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 et 6 353 973, et ce, à des fins d'espace nature, espace public, d'équipement collectif, d'infrastructure publique ainsi que de réserve foncière.

#### **4.5 ACQUISITION DU LOT 6 650 779 – SITE DES CONTENEURS SECTEUR DUNCAN**

##### **2025-020**

**CONSIDÉRANT QUE** la Ville de Barkmere fait usage du lot 6 650 779 du Cadastre du Québec pour fins de site de conteneurs à matières résiduelles, qui est situé sur son territoire;

**CONSIDÉRANT QUE** le propriétaire de ce lot accepte de céder le lot à la Ville pour le prix de 1 500\$;

**CONSIDÉRANT QU'il** est dans l'intérêt de la Ville d'acquérir le lot 6 650 779 du Cadastre du Québec;

**CONSIDÉRANT** le projet d'acte de vente préparé par Me Timothée Vallée, notaire, soumis aux membres du conseil;

**EN CONSÉQUENCE**, il est proposé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick, appuyé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd et résolu à l'unanimité :

**QUE** le conseil décrète l'acquisition de gré à gré de Fiducie Bark Lake, représentée par Stéphane Bitton du lot 6 650 779 du Cadastre du Québec, circonscription foncière d'Argenteuil, et ce, afin d'y aménager et maintenir un site de conteneurs à matières résiduelles pour le prix de 1 500\$ sujet aux clauses et conditions indiquées au projet d'acte de vente préalablement soumis aux membres du conseil;

**QUE** le maire et le directeur général sont autorisés à signer tous les documents nécessaires aux fins de donner effet à la

**WHEREAS** on August 10, 2024, the municipal council of the Town of Barkmere adopted Bylaw 281 concerning the right of first refusal to identify the territory subject to the right of first refusal and the municipal purposes for which immovables may be acquired;

**WHEREAS** the right of pre-emption is exercised through the publication of a notice of subjection in the Land Register of Quebec;

**WHEREAS** a large part of the municipal wharves are located above lot 5 866 450 covered by this resolution;

**WHEREAS** the Town wishes to protect lots 5 866 427, 6 353 972 and 6 353 973 as a land reserve and natural area;

**WHEREAS**, by the present resolution, Council wishes to submit to the right of first refusal the following submerged lots: The lots known and designated as lots 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 and 6 353 973, cadastre of Québec, registration division of Argenteuil.

**WHEREAS** the right of first refusal is one of the tools facilitating the acquisition of immovables for municipal purposes;

It is duly proposed by Councillor Marc Frédette, seconded by Councillor Stephen Lloyd and unanimously resolved:

**THAT** the Municipal Council authorizes the registration, in the Land Register of Quebec, of a notice of subjection, for a period of ten years, with respect to lots 5 866 427, 5 866 450, 6 353 972 and 6 353 973, and this, for purposes of nature space, public space, public infrastructure, and land reserve.

#### **4.5 ACQUISITION OF LOT 6 650 779 - CONTAINER SITE DUNCAN SECTOR**

##### **2025-020**

**GIVEN THAT** the Town of Barkmere uses lot 6 650 779 of the Cadastre of Quebec for the purposes of a waste container site, located on its territory;

**GIVEN THAT** the owner of this lot agrees to transfer the lot to the Town for the price of \$1,500;

**CONSIDERING THAT** it is in the interest of the Town to acquire lot 6 650 779 of the Cadastre of Quebec;

**CONSIDERING** the draft deed of sale prepared by Notary Timothée Vallée, submitted to Council members;

**THEREFORE**, it is proposed by Councillor Jake Michael Chadwick, seconded by Councillor Stephen Lloyd and unanimously resolved:

**THAT** Council decree the acquisition by mutual agreement from Fiducie Bark Lake, represented by Stéphane Bitton, of lot 6 650 779 of the Cadastre of Québec, Registration Division of Argenteuil, and this, for the purpose of developing and maintaining a container site for residual materials for the price of \$1,500, subject to the clauses and conditions indicated in the draft deed of sale previously submitted to Council members;

**THAT** the Mayor and Director General be authorized to sign all documents necessary to give effect to the present resolution,

présente résolution, incluant l'acte de vente qui a été préparé par Me Timothée Vallée, notaire à Mont-Tremblant; et,

**QUE** la présente résolution annule et remplace la résolution adoptée au même effet portant le numéro 2024-104.

## 5. ENVIRONNEMENT

Monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick donne un rapport verbal. Un résumé de ses propos seront reproduit au Échos du mois de mars.

## 6. URBANISME

### 6.1 Dépôt du rapport du directeur général

Le directeur général fait rapport de l'émission des permis de construction ou de certificat d'autorisation et dépose le rapport sous l'annexe « A » rédigé par l'inspecteur municipal pour le mois de février 2025 de même que la liste des mutations intervenues sur les immeubles du territoire de la ville de Barkmere pour ce même mois sous l'annexe « B ».

## 7. INFRASTRUCTURES ET SERVICES

### 7.2 TARIFS DES QUAIS POUR 2025

#### 2025-021

**CONSIDÉRANT QU'**il y a lieu de fixer les tarifs applicables pour la location des quais pour la période du 1<sup>er</sup> mai 2025 au 31 octobre 2025 ;

**CONSIDÉRANT QUE** tous les coûts économiques des quais doivent être absorbés par les frais de location des quais afin de ne pas affecter le budget de fonctionnement général de la Ville ;

**EN CONSÉQUENCE**, il est proposé par monsieur le conseiller Marc Frédette appuyé par monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick et résolu à l'unanimité des membres présents :

**QUE** la Ville de Barkmere fixe le tarif applicable pour la l'utilisation des quais municipaux aux seuls résidents de la ville pour la période du 15 mai 2025 au 31 octobre 2025 à la somme de 467\$ pour un amarrage de taille régulière et 257 \$ pour un petit amarrage ;

**ET**

**QUE** la Ville de Barkmere autorise la direction générale à signer les conventions des quais, ou leur renouvellement.

### ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

## 8. LOISIRS ET CULTURES

## 9. AFFAIRES LÉGALES

## 10. M.R.C. ET AFFAIRES RÉGIONALES

### 10.1 DERNIERS CONSEILS DES MAIRES

Le maire présente l'information à ce sujet. Ces informations seront transmises via les Échos de Barkmere.

## 11. LEVÉE DE LA SÉANCE

La prochaine séance ordinaire du Conseil se tiendra le 12 avril 2025, à 10h00, au Centre Communautaire de la ville, à Barkmere, Québec.

## LEVÉE DE LA SÉANCE

including the deed of sale which has been prepared by Me Timothée Vallée, notary in Mont-Tremblant; and,

**THAT** the present resolution cancel and replace the resolution adopted to the same effect bearing number 2024-104.

## 5. ENVIRONMENT

Councillor Jake Michael Chadwick gives a verbal report. A summary of his remarks will be published in the March issue of Echoes.

## 6. URBAN PLANNING

### 6.1 Tabling Director General's report

The director general presents the issuance of construction permits or authorization certificates and presents the municipal inspectors report on the appendix "A" for the month of February 2025 as well as the list of the transfers of properties of the territory of the Town of Barkmere for the same month on the appendix "B".

## 7. INFRASTRUCTURE AND SERVICES

### 7.2 WHARF RATES FOR 2025

#### 2025-021

**CONSIDERING THAT** it is necessary to fix the applicable rates for the municipal rental wharf for the period of May 1<sup>st</sup>, 2025, to October 31<sup>st</sup>, 2025;

**CONSIDERING THAT** the economic costs be absorbed by the rental fees so as not to affect the general operating budget of the Town;

**THEREFORE**, it is proposed by Councillor Marc Frédette, seconded by Councillor Jake Michael Chadwick and it is adopted unanimously by the council members present.

**THAT** the Town of Barkmere establish the applicable rates for the rental of the municipal wharfs to the residents for the period from May 15<sup>th</sup>, 2025, to October 31<sup>st</sup>, 2025 as the sum of \$467.00 for a regular size mooring and \$257.00 for a small mooring;

**AND**

**THAT** the Town of Barkmere authorize the Director General to sign the leases for the wharfs.

### CARRIED UNANIMOUSLY

## 8. LEISURE AND CULTURE

## 9. LEGAL BUSINESS

## 10. R.C.M. AND GOVERNMENTAL AFFAIRES

### 10.1 LATEST MAYOR'S COUNCILS

The mayor presents the information on this subject. This information will be available in the monthly Barkmere echoes.

## 11. MEETING ADJOURNMENT

The next regular Council meeting will be held on April 12<sup>th</sup> 2025 at 10:00 am at the Barkmere Community Center in Barkmere, Québec.

## CLOSING OF THE SITTING

**2025-022**

Il est proposé par monsieur le conseiller Stephen Lloyd, appuyé par monsieur le conseiller Marc Frédette, et résolu unanimement :

**QUE** la séance du Conseil soit levée à 10h55.

**ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ**

---

Luc Trépanier  
Maire/Mayor

**2025-022**

It was proposed by Councillor Stephen Lloyd, seconded by Councillor Marc Frédette, and unanimously resolved:

**THAT** the session of the Town Council be adjourned 10:55a.m.

**CARRIED UNANIMOUSLY**

---

Martin Paul Gélinais  
Secrétaire-Trésorier/Secretary-treasurer

**ANNEXE A / APPENDIX A  
Liste des Permis / List of Permits**

2025/02/26  
10:28:14  
Année 2025

**VILLE DE BARKMERE/TOWN OF BARKMERE**  
D/P Liste des demandes - Toutes

N° Page 1

							Demandes du 2025/02/01 au 2025/02/26		
Demande	Ouverture	Complétées	Début	Fin	Émis le	Matricule	Propriétaire	Coût	N° permis
Certif. autorisation d'abattage d'arbres									
DPABL250002	2025/02/08	2025/02/08	2025/02/08	2025/08/10	2025/02/08	2695 07 5345 0 000 0000	ELLIS BARBARA A.		ABL250002
Total : 1		Certif. autorisation d'abattage d'arbres							

**ANNEXE B / APPENDIX B  
Liste des transferts / Transfer list**

DATE	LDE	FROM/DE	TO/À	CADASTRAL #
2025/02/24	8626	Brigitte Jansen	Angela Greevy et Mitchell Hope	5 865 207